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P R O T O K Ó Ł  Nr XXX/21 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 25 marca 2021 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz 

Rogowski, przy współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na 

stan 15 radnych, 14 obecnych. Nieobecny Radny Artur Kozakiewicz. Lista obecności, imienne wykazy 

głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Walicka-Kotlarska - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Założenia do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na 

okres od lipca 2021 do czerwca 2024. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o której mowa w 

art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w 

transakcjach handlowych; 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania w zakresie 

prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze; 

3) w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025; 

4) w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy; 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Krosno Odrzańskie; 

9) w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2021 roku; 
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10) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego; 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

9. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie urządzeń w 

pasie drogowym. 

10. Informacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu Miasta, radnych. 

Poprosił o stwierdzenie obecności i quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXIX/21 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 23 lutego 2021 roku.  

Radny Jarosław Lipiński nie oddał głosu. 

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej i 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radna Dorota Kwapisiewicz – 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz 

– Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 
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Do pkt. 6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Do pkt. 7 

Założenia do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na 

okres od lipca 2021 do czerwca 2024 przedstawił Prezes Zarządu Krośnieńskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander Kozłowski. Posłużył się 

przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu.   

Radna Kazimiera Potocka podkreśliła współpracę KPWK z Uniwersytetem Zielonogórskim, co 

umożliwi sprzedaż osadów pościekowych. Zaproponowała, aby w dalszym ciągu informować o tym 

mieszkańców.    

 

Do pkt. 8 

1) Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o 

której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/250/21 w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o 

której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

Radny Jarosław Lipiński nie oddał głosu. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację 

zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze. 

Radna Kazimiera Potocka podkreśliła niepokojący wzrost liczby osób odwiezionych do izby 

wytrzeźwień. W 2019 roku było to 19 osób, natomiast w 2020 r. – 26 osób, z czego 20 to emeryci.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/251/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację 

zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025. 

Radna Kazimiera Potocka przekazała wyrazy uznania dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Krośnie Odrzańskim za przygotowanie Programu. Podkreśliła zmniejszającą się ilość zakładanych 

Niebieskich Kart. Niepokoi jednak brak resocjalizacji sprawców przemocy i dalsze jej stosowanie.  
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  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/252/21 w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w 

Radnicy. 

Radny Jarosław Lipiński zapytał, czy mieszkańcy zgłaszali jakieś formy protestu w kwestii likwidacji 

filii Mediateki.  

Dyrektor Mediateki Agnieszka Langner-Kosmaty odpowiedziała, że przez pół roku, od kiedy 

przyjęto uchwałę o zamiarze likwidacji filii biblioteki, ze strony mieszkańców nie wpłynęło żadne 

zapytanie, czy forma protestu. Z filii korzystają przede wszystkim uczniowie, a od września nauka 

odbywa się głównie zdalnie.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” (Radna Dorota Kwapisiewicz, Radny Mariusz Grycan) podjęła uchwałę nr XXX/253/21 w 

sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno Odrzańskie. 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że zgłaszają się firmy, które chcą inwestować na strefie. 

Dodała, iż teren upamiętniający istnienie obozu jenieckiego nie zostanie naruszony. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/254/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w obrębie 

Łochowice. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/255/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w 

obrębie Łochowice. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/256/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 
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8) Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/257/21 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2021 roku. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy wprowadzono program czipowania psów.  

Radna Grażyna Myśliwiec zaapelowała do mieszkańców o dogłębne przemyślenie kwestii wzięcia 

zwierzęcia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski pochwalił akcję sterylizacji kotów, 

zorganizowaną przez mieszkańców wspólnot mieszkaniowych przy ulicy Kościuszki.   

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska poinformowała, że wszystkie bezdomne psy, które przekazujemy do schroniska są 

czipowane. Odnośnie wypowiedzi Przewodniczącego Rady wyjaśniła, iż koszty sterylizacji kotów 

zostały pokryte z programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi.  

Radny Mariusz Grycan i Radna Ewa Klepczyńska poparli przyjęcie Programu. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, czy jest jakaś forma kontroli po adopcji zwierząt, możliwość 

sprawdzenia, czy są one np. szczepione.    

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska odpowiedziała, że weryfikacja jest po stronie schroniska. Gmina jest z tego zadania 

wyłączona.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/258/21 w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2021 roku. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Danuta Cierpisz 

odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/259/21 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

 

11) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Danuta Cierpisz 

odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 
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  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXX/260/21 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

 

Do pkt. 9 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr XXX/7/21 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie urządzeń w 

pasie drogowym.  

 

Do pkt. 10 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że mieszkańcy chcieliby uczestniczyć w sesji online i zabrać 

głos. Zapytała, w jaki sposób mogą to zrobić. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk powiedziała, że było takie zapytanie odnośnie obecnej sesji. 

Przekazany został login i hasło do połączenia. Mieszkańcy powinni się zgłaszać do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej.  

Radna Ewa Klepczyńska podziękowała druhom OSP Gostchorze, którzy roznosili mieszkańcom 

maseczki. 

Radny  Mariusz Grycan powiedział, że na ulicach Bohaterów Wojska Polskiego i Trakt Książęcy są 

zaznaczone miejsca, gdzie będzie naprawiany asfalt. Stwierdził, że duże nierówności są przy zjeździe 

z mostu na ulicę Chrobrego, a nie jest to oznaczone. Zapytał, czy remont w tym miejscu nie będzie 

wykonywany.    

Zapytał, co ze Starym Raduszcem w kwestii budowy wałów przeciwpowodziowych. Stwierdził, że w 

przypadku powodzi i wybudowania wałów w Krośnie, wody w Starym Raduszcu może być bardzo 

dużo. Zapytał, czy Burmistrz będzie rozmawiał na ten temat z Wodami Polskimi. 

Radna Danuta Cierpisz poinformowała, iż 23 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej. Jednymi z punktów był stan dróg i chodników oraz budowa 

wałów przeciwpowodziowych. Poruszono kwestię złego stanu drogi przy zjeździe z mostu. Na pytania 

odpowiadał Naczelnik Wydziału. Na ostatniej sesji radni zgłaszali potrzebę poruszenia niniejszych 

tematów na komisji. Radna ubolewa, iż w posiedzeniu uczestniczyli tylko członkowie Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej.      

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że pytała już o sprawę Starego Raduszca w perspektywie 

obwałowania Krosna. Wyjaśniła, iż obecne zadanie dotyczy obwałowania Krosna Odrzańskiego. Nie 

ma tam mowy o Starym Raduszcu. Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gospodarczego 

zaproponowała pomoc przy napisaniu pisma do Wód Polskich, z zapytaniem o zabezpieczenie przed 

powodzią wsi Stary Raduszec.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski dodał, że od początku zadanie miało dotyczyć 

obwałowania tylko Krosna Odrzańskiego. Warto zatem zapytać, czy są jakieś plany na 

zabezpieczenie przed powodzią innych miejscowości w gminie Krosno Odrzańskie.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że podczas powodzi w 1997 i 2010 roku ucierpiały takie 

miejscowości jak Stary Raduszec, Radnica, Osiecznica. Należy dopytywać, co z planami na ich 
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zabezpieczenie. Dodał, iż cały czas jest w kontakcie z Wodami Polskimi. Niestety, ze względu na 

pandemię, spotkania zostały odwołane.  

Burmistrz złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. Zaapelował o rozwagę i ograniczenie 

spotkań.   

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk przypomniała, iż zgodnie ze Statutem Gminy Krosno Odrzańskie 

interpelacje i zapytania należy składać wyłącznie na piśmie. Są one wraz z odpowiedziami 

publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Zachęciła, aby nie czekać z pilnymi sprawami do sesji.  

Radny Piotr Garczyński poprosił, aby wystosować wniosek do GDDKiA o wykonywanie prac 

remontowych w godzinach nocnych.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Marek Sukiennik 

powiedział, że w sprawie remontów dróg wystąpiono do GDDKiA. Stwierdził jednak, iż prace w 

godzinach nocnych ze względu na koszty chyba nie będą możliwe. Dodał, iż naprawa drogi przy 

moście może być przeciągana w czasie, z uwagi na zbliżającą się inwestycję w postaci podniesienia 

mostu.     

Radny Jarosław Lipiński przypomniał, iż dzisiaj o godzinie 20.45 reprezentacja Polski w piłce nożnej 

zmierzy się z Węgrami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 

Przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

Do pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.10 zamknął obrady  

XXX sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


